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Snak omkring MadOasen 

Vi startede mødet med en rundvisning i MadOasen og Rikke fortalte om dagligdagen og økonomien 

omkring MadOasen.  

Opholdssteder og unge 

Lokalforum fortæller om deres besøg i ungdomsklubben. Vi mangler virkelig steder for de unge.  

Vi mangler et sted til dem, der ikke har noget sted at være og dem der ikke lige passer ind. Det er svært for 

dem på opholdssteder at ”passe ind”.  

I Jyderup er vi ikke meget plaget af kriminalitetsprocenten. Det er ikke voldsom meget kriminalitet, men 

nok lidt utryghed.  

Hvordan hjælper vi udsatte? Er der for langt til Holbæk kommune?  

Hvordan kommer man i kontakt med Holbæk kommune som indsats?  

Der er for lang afstand.  

Hvordan får vi et forhold til social indsats?  

Vi får heller ikke henvendelser fra social indsats. 

 

Rasmus:  

Nyt projekt: Bedre samarbejde mellem alle de kommunale ansatte, der har med udsatte at gøre. De skal ud 

og være på skolerne, institutioner osv. De skal være kontaktpersoner, hvor man kan give et praj. Det skal 

være mere flydende, håndholdt, lokalt. Indsatsen skal laves tidligere.  

Det er et forsøg i Holbæk by, men kommer også til komme ud i lokalområderne.  

 

Hvis foreninger mv. er i tvivl om, hvem de skal tage fat i – så tag fat i fællesskaberen.  



Side 2 

Udsatteområdet vil gerne mere ind i lokalområdet.  

 

Rikke: Vi vil gerne klædes bedre på.  

 

- Hvordan fungerer fritidspas? 

- Hvordan håndterer vi GDPR? 

 

Kom ud og besøg os. 

 

Rasmus: Vi har fået ny chef på socialområdet. Hun vil gerne ud og tættere på, Hvordan løser vi tingene 

bedst?  

 

Foreningsbazar – Rasmus, Kasper og Christina sidder i styregruppen. Der tages flere skridt mod 

lokalområderne. Medarbejdere lærer foreningerne at kende.  

 

Det er vigtigt, at få et overblik over, hvilket tilbud der findes.  

 

Jannik: Det er en kæmpe barriere, at man skal bestille tid for at komme i kontakt med kommunen.  

Vi ønsker os et ”borgerhus”, hvor kommunen er repræsenteret.  

Lokalområdefræf 

Vi holder lokalområdetræf i Jyderup den 12. oktober kl. 17-20. Jyderup lokalforum møder ind kl. 16.  

Budget til Jyderup lokalforum 

Pengene, som Stampe har talt om, er på vej.  

Jyderup Lokalforum Jyderup får kr. 112.000. De skal bruges inden udgangen af 2026 – de må kun bruges på 

anlæg.   

Eventuelt 

Kultur og fritids udvalget har bedt om en oversigt over, hvad der rører sig i lokalområderne.  

 

- Danish outdoor 

- MadOasen 

- Oprensning af søen 

- Sølyst højskole 

- Trafik/motorvej 

- Infrastruktur i Jyderup 

- 1000 nye borgere 

- Kulturnat 

- Naturrum 


